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PROTOKÓŁ Nr V/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 20 grudnia 2018 roku 

 

Ad.pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej otworzył V w bieżącej 

kadencji obrady sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział bierze  

15 radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, Panią Burmistrz, Panią Wiceburmistrz, 

Panią Skarbnik, Sekretarza, Panią Prezes ZNP, Dyrektorów jednostek podległych, 

Dyrektorów szkół, Radnych Rady Powiatu Koneckiego Lillę Brożyna oraz Wiesława 

Skowrona, Sołtysów a także wszystkich przybyłych na obrady sesji. 

Lista obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych na obrady gości zostaje załączona  

do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie 

ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO  a także 

art.20 ust.1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U.z 2018 r. 

poz. 994 z późn.zm.) poinformował, iż obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane  

na żywo. 

Ad.pkt.2.Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Stąporkowie Jacek Kołodziej poinformował, iż w związku 

z tym, że po wysłaniu do radnych materiałów na obrady sesji do Biura Rady Miejskiej 

wpłynęły złożone należycie projekty uchwał, z którymi radni zostali zapoznani na wspólnym 

posiedzeniu komisji a także w związku ze zwołaną na wniosek Burmistrza IV sesją porządek 

obrad V sesji ulega w kilku punktach zmianom.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wnioski o wprowadzenie do porządku obrad sesji 

poniższych projektów uchwał omówionych na posiedzeniu komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek o wprowadzenie do pkt.6 ppkt.c) projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 

2018-2026. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła wniosek  

o wprowadzenie do pkt.6 ppkt.c) powyższego projektu uchwały. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek o wprowadzenie do pkt.6 ppkt.d) projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2018 rok. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła wniosek  

o wprowadzenie do pkt.6 ppkt.d) powyższego projektu uchwały. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek o wprowadzenie do pkt.6 ppkt.e) projektu 

uchwały w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w.Św. Jacka i Św. Katarzyny  

w Odrowążu dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

znajdującego się na terenie Gminy Stąporków. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła wniosek  

o wprowadzenie do pkt.6 ppkt.e) powyższego projektu uchwały. 



2 
 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek o wprowadzenie do pkt.6 ppkt.f) projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego gminnego programu osłonowego "Posiłek  

w szkole i w domu na lata 2019-2023". 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła wniosek  

o wprowadzenie do pkt.6 ppkt.f) powyższego projektu uchwały. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek o wprowadzenie do pkt.6 ppkt.g) projektu 

uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, pomoc 

rzeczową w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem 

rządowym "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła wniosek  

o wprowadzenie do pkt.6 ppkt.g) powyższego projektu uchwały. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek o wprowadzenie do pkt.6 ppkt.h) projektu 

uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielania wsparcia  

w ramach wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-

2023. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła wniosek  

o wprowadzenie do pkt.6 ppkt.h) powyższego projektu uchwały. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek o wprowadzenie do pkt.6 ppkt.i) projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Stąporków  

na 2019 rok. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła wniosek  

o wprowadzenie do pkt.6 ppkt.i) powyższego projektu uchwały. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek o wprowadzenie do pkt.6 ppkt.j) projektu 

uchwały w sprawie wprowadzenia zmiany do uchwały Nr XVII/101/2008 Rady Miejskiej   

w Stąporkowie z dnia 20 marca 208 r. w sprawie przekazania sołectwom Gminy Stąporków 

lokali świetlic wiejskich i określenia zasad gospodarowania tymi lokalami. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła wniosek  

o wprowadzenie do pkt.6 ppkt.j) powyższego projektu uchwały. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt proponowanego porządku obrad V sesji 

Rady Miejskiej w Stąporkowie, który po naniesionych zmianach przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z III i IV sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  
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a)  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2019-2030, 

b)  uchwalenia budżetu Gminy Stąporków na 2019 r. 

c)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2018-2026, 

d)  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2018 rok, 

e)  udzielenia Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w.Św. Jacka i Św, Katarzyny w Odrowążu 

dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

znajdującego się na terenie Gminy Stąporków, 

f)  uchwalenia wieloletniego gminnego programu osłonowego "Posiłek w szkole  

i w domu na lata 2019-2023", 

g)  zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, pomoc rzeczową w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem rządowym 

"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023, 

h)  podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielania wsparcia w ramach 

wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023, 

i)  przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Stąporków na 2019 rok, 

j)  wprowadzenia zmiany do uchwały Nr XVII/101/2008 Rady Miejskiej  w Stąporkowie  

z dnia 20 marca 2008 r. w sprawie przekazania sołectwom Gminy Stąporków lokali 

świetlic wiejskich i określenia zasad gospodarowania tymi lokalami. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż na wspólnym posiedzeniu komisji złożono 

wniosek o wycofanie z porządku obrad pkt. 7, tj. sprawy różne, jednak ostatecznie przed 

rozpoczęciem sesji wnioskodawca wniosek wycofał. 

W związku z brakiem dalszych uwag i propozycji do odczytanego porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła porządek obrad 

V sesji. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.3.Przyjęcie protokołu III i IV sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekty protokołów z poprzednich sesji 

zostały Radnym przesłane drogą mailową oraz zostały wyłożone w Biurze Rady Miejskiej. 

W głosowaniu jawnym protokół III sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty przez 

radnych jednogłośnie 15 głosami „za”. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

W głosowaniu jawnym protokół IV sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty 

przez radnych jednogłośnie 15 głosami „za”. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.4.Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Krzysztof Chrzan odczytał informację 

Przewodniczącego o działaniach między sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad.pkt.5.Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Wiceburmistrz Anna Pisarczyk odczytała informację Burmistrza o działalności 

międzysesyjnej, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Ad.pkt.6.Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  
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Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, iż wszystkie projekty uchwał pozytywnie 

zaopiniowane co do zgodności z prawem zostały omówione na posiedzeniu wspólnym 

Komisji Rady Miejskiej i ponieważ radni mają je przed sobą, nie zachodzi potrzeba 

odczytywania. 

Ad.pkt.6.ppkt.a) Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2019-2030. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały 

wpłynęła autopoprawka, która była tematem dyskusji na wspólnym posiedzeniu komisji Rady 

Miejskiej. 

Skarbnik Gminy Agnieszka Niebudek odczytała uchwałę Nr 143/II/2018 VIII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 5 grudnia 2018 roku  

w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Stąporków na lata 2019–2030, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Radni nie wnosili pytań i uwag do odczytanej uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem, czy radni mają pytania i uwagi  

do projektu uchwały sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 

2019-2030. W związku z ich brakiem poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr V/17/2018 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 

2019-2030, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.6.ppkt.b) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stąporków  

na 2019 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały 

wpłynęła autopoprawka, która była tematem dyskusji na wspólnym posiedzeniu komisji Rady 

Miejskiej. 

Skarbnik Gminy Agnieszka Niebudek odczytała uchwałę Nr 141/II/2018 VIII Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 5 grudnia 2018 roku  

w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy Stąporków na 2019 rok 

oraz uchwałę Nr 142/II/2018 VIII Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Kielcach z dnia 5 grudnia 2018 roku w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu 

planowanego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Stąporków na 2019 rok, które 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

Radni nie wnosili pytań i uwag do odczytanych uchwał.  

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej Jacek Trudnos 

odczytał opinię Komisji o projekcie budżetu Gminy Stąporków na 2019 r., która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Radni nie wnosili pytań i uwag do odczytanej opinii.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem, czy radni mają pytania i uwagi  

do projektu uchwały sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stąporków na 2019 r. W związku  

z ich brakiem poddał go pod głosowanie. 

Głos w dyskusji zabrał radny Edward Mazur. Poprosił, aby pani Naczelnik Wydziału BIN 

tut. Urzędu wyszczególniła inwestycje, które w budżecie zawarto pod hasłem: "głęboka 

termomodernizacja budynków w mieście i gminie". Kolejną kwestią, którą poruszył radny 

były złożone w październiku br. przez niego oraz grupę radnych wnioski budżetowe. 

Poinformował, iż Burmistrz Stąporkowa nie udzieliła na przedłożone wnioski odpowiedzi. 

Przypomniał, że złożony przez niego wniosek budżetowy dotyczył zgłaszanego od 3 lat 

problemu odwodnienia ul. 1 Maja w Stąporkowie. Radny Edward Mazur poinformował,  

iż powyższa inwestycja niestety nie została w projekcie budżetu na 2019 rok ujęta, podobnie 
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jak budowa kanalizacji sanitarnej ul.1 Maja w Stąporkowie ujęta w budżecie tylko częściowo. 

Poprosił, aby pani Burmistrz na przedłożone przez radnych wnioski odpowiedziała,  

gdyż od czasu ich złożenia upłynęło już ponad 3 miesiące. 

Radny Kamil Zieliński poprosił panią Naczelnik Wydziału BIN tut. Urzędu o wyjaśnienie, 

czy termomodernizacja budynków w mieście i gminie będzie obejmować tylko docieplenie, 

czy także wymianę stolarki okiennej, czy ogrzewania. Powiedział, że radni cieszą się z ujęcia 

w budżecie na 2019 r. takich inwestycji jak: budowa parkingu przy Szkole Podstawowej Nr 1 

w Stąporkowie, czy wspomniana termomodernizacja budynków użyteczności publicznej oraz 

długo oczekiwana, bo aż 30 lat budowa ul. Tadeusza Kościuszki w Stąporkowie. Podkreślił, 

że radni głęboko wierzą, że przedstawione inwestycje zostaną przez gminę zrealizowane. 

Radny Kamil Zieliński wyraził ubolewanie, iż zgłaszane przez niego od 4 lat zadania takie 

jak: budowa parkingu na osiedlu Plac Wolności, wykonanie oświetlenia na początku  

ul. Piłsudskiego, czy droga przy ul. Piaskowej w Stąporkowie oraz utwardzenie terenu przed 

blokiem nr 13 na osiedlu Plac Wolności nie zostały ujęte w budżecie gminy. 

Naczelnik Wydziału Budownictwa i Inwestycji tut. Urzędu Renata Sidor wyjaśniła,  

że termomodernizacja budynków użyteczności publicznej obejmie następujące budynki: 

budynek Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1 w Stąporkowie, budynek Publicznej Szkoły 

Podstawowej Nr 2 w Stąporkowie wraz z byłym gimnazjum i halą sportową oraz Ośrodek 

Zdrowia w Niekłaniu Wielkim. Dodała, iż będzie to kompleksowa termomodernizacja wraz  

z wymianą stolarki okiennej, montażem pomp cieplnych i wymianą oświetlenia w szkołach, 

co zmniejszy koszty utrzymania obiektów. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska zwróciła się do radnego Edwarda Mazura. 

Przypomniała, że na jednej z sesji radny już poruszał temat, który przedstawił także teraz.  

Powiedziała, że udzieliła wyjaśnień, że jej odpowiedzią na wnioski budżetowe radnych, 

sołtysów i mieszkańców będzie przygotowany do 15 listopada br. projekt budżetu. 

Powiedziała, że w przypadku wskazywania przez radnych ze Stąporkowa inwestycji  

do wykonania prosi jednocześnie o wskazanie źródła pokrycia wnioskowanego zadania. 

Burmistrz Stąporkowa dodała, że na inwestycje zaplanowane w sołectwach  zabezpieczono  

w budżecie  środki finansowe. 

Radny Edward Mazur odnosząc się do wypowiedzi Burmistrz Doroty Łukomskiej 

powiedział, że pani Burmistrz zwyczajnie radnych zbyła, bo jej obowiązkiem było udzielenie 

odpowiedzi na złożone wnioski budżetowe w terminie 14 dni. Podkreślił, że w projekcie 

budżetu zostały ujęte tylko niektóre z nich, a na pozostałe niestety radni nie dostali 

odpowiedzi wraz z wyjaśnieniami, dlaczego dana inwestycja nie została w budżecie ujęta oraz 

na kiedy planuje się jej wykonanie. Radny Edward Mazur podkreślił, że odpowiedzi  

na wnioski powinny zostać przekazane do Biura Rady Miejskiej, do mieszkańców oraz 

zgodnie z nowymi przepisami zostać umieszczone w biuletynie informacji publicznej  

i zwyczajowo na tablicach ogłoszeń. Powiedział, że w sytuacji, gdy radni nie otrzymają 

pisemnej odpowiedzi na wnioski to sprawę skierują na inne tory. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska zwróciła się do radnego Edwarda Mazura. 

Powiedziała, że odpowiedź na złożone wnioski będzie taka sama, jak dotychczas, iż w miarę 

posiadanych środków inwestycje będą realizowane. Podkreśliła, że bardzo łatwo jest 

wskazywać zadania do wykonania, jednak dużo trudniej jest ponieść odpowiedzialność  

za zwiększenie dochodów gminy. Przypomniała, że to właśnie radny Edward Mazur 

wnioskował, aby opłata za gospodarowanie odpadami komunalnymi pozostała  

bez zmian. Podkreśliła, że niewątpliwie należy się cieszyć, że opłata  

za śmieci wzrosła tylko o 4 złote. Dodała, że należy pamiętać, iż budżetu gminy zamiast  

na wykonanie inwestycji trzeba dołożyć do śmieci kwotę 1 mln 200 tys. zł, co stanowi np. 

koszt wykonania połowy sali gimnastycznej przy szkole. W kwestii wysokości podatków  

w gminie Stąporków powiedziała, że są jednymi z najniższych. Burmistrz Stąporkowa Dorota 
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Łukomska ponownie zwróciła się do radnego Edwarda Mazura i powiedziała, że nie odważył 

się nawet podnieść podatków o 2 grosze, tak jak zrobiła to dziewiątka radnych, ale będzie 

wnioskował i mówił o inwestycjach, które powinny zostać wykonane w gminie. Pani 

Burmistrz poprosiła radnego Edwarda Mazura, aby przy przedstawianiu inwestycji, które 

powinny zostać wykonane na terenie miasta wskazywał także źródło ich finansowania. 

Powiedziała, że to, co obiecała mieszkańcom gminy będzie wykonane, tak jak np. ulica 

Tadeusza Kościuszki, której wykonanie będzie zasługą tylko dziewiątki radnych z komitetu 

pani Burmistrz.  

Radny Łukasz Świerczyński zwrócił się do pani Burmistrz Doroty Łukomskiej  

i przypomniał, że w kampanii wyborczej mówiła, że gmina jest w fantastycznej sytuacji 

finansowej i nie będzie potrzeby, aby podnosić podatki. Przypomniał, że pani Burmistrz  

na ostatniej sesji złożyła wniosek o wycofanie projektu uchwały w sprawie podniesienia 

podatków, który poparła część radnych a w dniu dzisiejszym obarcza radnych 

odpowiedzialnością, że to oni nie chcieli podniesienia podatków i w wyniku tego gmina 

otrzyma niższą subwencję. 

Radny Edward Mazur powiedział, że popiera dobre inwestycje, lecz dopóki będzie radnym 

nie będzie jego zgody na takie inwestycje, jak np. ustawienie urządzeń na placu zabaw  

w ogródku jordanowskim za kwotę190 tys. zł , czy też wykonanie oświetlenia, które wstępnie 

według szacunków miało kosztować 150 tys. zł a w rezultacie wzrosło do 412 tys. zł, gdyż 

było wykonywane w okresie przedwyborczym. Podkreślił, że to pani Burmistrz nie liczy się 

ze środkami finansowymi, a radny liczy każdą złotówkę, gdyż wie, ile pracy należy włożyć, 

aby ją zarobić. Radny Edward Mazur powiedział, że wydawane są pieniądze ludzi biednych, 

czyli emerytów, rencistów, czy osób pracujących a nie indywidualne środki pani Burmistrz, 

więc radni maja prawo kontrolować ich wydatkowanie i mówić, które inwestycje należy 

wykonać, a które są niepotrzebne w danej chwili. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej zwrócił się do radnego Edwarda Mazura. 

Powiedział, że wykonanie dwóch altan w miejscowości Lelitków komentowane  

na poprzedniej sesji, było niezbędne dla ogółu wspólnoty mieszkańców. Zaprosił radnych 

opozycyjnych, którzy twierdzą, że te inwestycje są niepotrzebne, aby powiedzieli to 

mieszkańcom wsi. Przypomniał, że sołtysi proponują inwestycje do wykonania  

a radni reprezentują ich stanowisko. 

Radny Edward Mazur odniósł się do kwestii wykonania altanek. Powiedział, że w sytuacji, 

gdyby istniał fundusz sołecki, to z Urzędu Wojewódzkiego otrzymano by zwrot 30 % 

wykonania inwestycji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej odpowiedział, że przy takiej liczbie 

mieszkańców sołectwa szacunkowo altany zostałyby wykonane za ok. 20 lat. 

Sekretarz Łukasz Kłys poinformował, iż nieprawdziwym jest twierdzenie, że rada 

notorycznie podnosi podatki, gdyż ostanie podwyżki były w roku 2016 i stawki nadal 

pozostają na niższym poziomie, niż w gminach sąsiadujących, np. Zagnańsku, Miedzianej 

Górze, czy Bliżynie. Wyjaśnił, że intencją pani Burmistrz było zapewnienie dochodów gminy 

przy jednoczesnym zwiększeniu kwoty subwencji, która jest uzależniona od wysokości 

podatków w danej gminie, czyli im niższe podatki, tym niższa subwencja Ministerstwa 

Finansów. W związku z powyższym poprosił o nieprzedstawianie informacji niezgodnych  

z prawdą. 

Zastępca Burmistrza Anna Pisarczyk dodała, że gmina Stąporków bardzo dużo zadań 

finansuje ze środków własnych i do wielu zadań dopłaca i są to wydatki bieżące. 

Poinformowała, że ogromną kwotą, bo aż 10 mln zł rocznie gmina dotuje oświatę. 

Powiedziała, że skoro radni mają wątpliwości co do zasadności danych inwestycji, to ma  

na to jedną odpowiedź, że tak zadecydowała rada a burmistrz tylko realizuje jej uchwały. 

Zastępca Burmistrza Anna Pisarczyk wyjaśniła, że gmina Stąporków od lat dopłaca  
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do kosztów obsługi odpadów, bo zarówno obecna jak i poprzednia rada nie zdecydowały się 

na zrównoważenie wysokości kosztów obsługi zadania, więc będziemy dopłacać dalej, 

podobnie jak do dowozów dzieci. Podkreśliła, że skoro radni ochoczo chcą do wszystkiego 

dopłacać argumentując, że mieszkańcy są biedni to przypomina, że państwo zapewniło  

dla najbiedniejszych bardzo dobry program i możliwość ubiegania się o środki w MGOPS 

Stąporków, z którego ci sami mieszkańcy korzystają, gdyż nadwyżki w budżecie gminy  

na planie MGOPS nie widać, lecz wręcz przeciwnie. Zastępca Burmistrza Anna Pisarczyk 

podsumowując powiedziała, że gmina Stąporków jest w bardzo dobrej sytuacji finansowej  

i wszystko wskazuje na to, że za 2018 rok, rok wyborczy, czyli najtrudniejszy w kadencji,  

w którym nie zaciągnięto kredytu  wypracowane zostaną wolne środki. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan w kwestii funduszu sołeckiego  

w swoim okręgu wyborczym wyjaśnił, iż w małej miejscowości Bień, gdzie ostatni fundusz 

sołecki wyniósł 5 tys. zł koszt wykonania altany zostałby rozłożony na okres 3 lat, podobnie 

w Krasnej, gdzie wykonanie placu zbaw wyniosło ok.87 tys. zł i nawet w sytuacji, gdyby 

otrzymano dofinansowanie to byłby okres 10 lat. Nadmienił, że w Gustawowie wysokość 

funduszu sołeckiego to kwota ok.15 tys. zł i brak możliwości inwestowania, gdyż sołectwo 

nie dysponuje własną działką. Podsumowując powiedział, że sołtysi z jego terenu 

zaproponowali, aby zrezygnować  z funduszu sołeckiego i wykonać za te środki konkretną 

inwestycję, gdyż indywidualnie trudno jest za tak niskie kwoty zrealizować zadanie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem, czy radni mają pytania i uwagi  

do projektu uchwały sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stąporków na 2019 r. W związku  

z ich brakiem poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr V/18/2018 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stąporków na 2019 r., która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach sesji. 

Obrady sesji wznowiono od pkt.6 ppkt.c) 

Ad.pkt.6.ppkt.c) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2018-2026. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr V/19/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków 

na lata 2018-2026, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.6.ppkt.d) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków  

na 2018 rok. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr V/20/2018 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2018 rok, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.6.ppkt.e) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko-Katolickiej 

p.w. Św. Jacka i Św. Katarzyny w Odrowążu dotacji na prace konserwatorskie  
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przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującego się na terenie Gminy 

Stąporków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr V/21/2018 w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. Jacka i Św. 

Katarzyny w Odrowążu dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym  

do rejestru zabytków, znajdującego się na terenie Gminy Stąporków, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.6.ppkt.f) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego gminnego 

programu osłonowego "Posiłek w szkole i w domu na lata 2019-2023". 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż powyższy projekt uchwały był 

przedmiotem prac Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Stąporkowie i uzyskał 

pozytywną opinię komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr V/22/2018 w sprawie uchwalenia wieloletniego gminnego programu osłonowego 

"Posiłek w szkole i w domu na lata 2019-2023", która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.6.ppkt.g) Projekt uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia  

w formie posiłku, pomoc rzeczową w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim programem rządowym "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-

2023. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż powyższy projekt uchwały był 

przedmiotem prac Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Stąporkowie i uzyskał 

pozytywną opinię komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr V/23/2018 w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, 

pomoc rzeczową w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

programem rządowym "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.6.ppkt.h) Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego  

w celu udzielania wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu "Posiłek  

w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż powyższy projekt uchwały był 

przedmiotem prac Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Stąporkowie i uzyskał 

pozytywną opinię komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr V/24/2018 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego w celu udzielania 



9 
 

wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu"  

na lata 2019-2023, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.6.ppkt.i) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

w gminie Stąporków na 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż powyższy projekt uchwały był 

przedmiotem prac Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Stąporkowie i uzyskał 

pozytywną opinię komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr V/25/2018 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Stąporków  

na 2019 rok, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.6.ppkt.j) Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmiany do uchwały  

Nr XVII/101/2008 Rady Miejskiej  w Stąporkowie z dnia 20 marca 2008 r. w sprawie 

przekazania sołectwom Gminy Stąporków lokali świetlic wiejskich i określenia zasad 

gospodarowania tymi lokalami. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr V/26/2018 w sprawie wprowadzenia zmiany do uchwały Nr XVII/101/2008 Rady 

Miejskiej  w Stąporkowie z dnia 20 marca 2008 r. w sprawie przekazania sołectwom 

Gminy Stąporków lokali świetlic wiejskich i określenia zasad gospodarowania tymi 

lokalami, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7.Sprawy różne. 

Głos zabrali: 

Radny Sławomir Dąbrowski podziękował pani Burmistrz za wykonanie świetlicy  

dla mieszkańców wsi Komorów. Odniósł się także do kwestii funduszu sołeckiego  

i powiedział, że we wsi Komorów liczącej ok.600 mieszkańców fundusz sołecki wyniósłby 

ok.20 tys. zł i w związku  z tym mieszkańcy postanowili nie realizować małych inwestycji, 

gdyż marzyli o wybudowaniu świetlicy. Powiedział, że miejscowość Kamienna Wola   

wraz z Modrzewiną wspólnie zrealizowały fundusz sołecki i wykonały oświetlenie uliczne 

zlokalizowane pomiędzy tymi miejscowościami. Radny Sławomir Dąbrowski powiedział,  

że radny Edward Mazur nie może wprowadzać swymi wypowiedziami w tym temacie 

społeczeństwa w błąd, bo wtedy mieszkańcy zarzucą gminie prowadzenie złej polityki 

finansowej w kwestii funduszu sołeckiego. Zaapelował, aby nie negować i paraliżować pracy 

urzędu tylko wspólnie rozwiązywać napotykane problemy. Poinformował, iż otwarcie 

świetlicy w Komorowie nastąpi w dniu 5 stycznia 2019 roku. 

Radny Edward Mazur odniósł się do wypowiedzi poprzednika. Przypomniał,  

że w 2010 roku stowarzyszenie Komorów napisało projekt i pozyskało 0,5 miliona złotych  

na dofinasowanie świetlicy, która nie powstała. Poinformował, że obecnie zadanie wykonano 

za kwotę 550 tys. zł ze środków własnych gminy bez dofinansowania z zewnątrz. Podkreślił, 

że nie jest przeciwny inwestycji, ale należało na jej zrealizowanie pozyskać środki 
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zewnętrzne, a tego nie zrobiono. Radny Edward Mazur poinformował, że świetlice wiejskie  

w miejscowości Czarna, czy Wielka Wieś niestety nie prowadzą działalności z powodu awarii 

centralnego ogrzewania. Zaapelował, aby gmina idąc wzorem innych gmin, np. Końskich 

pozyskiwała środki finansowe z zewnątrz. Przypomniał, że wykonano docieplenie budynku 

Publicznej Szkoły Podstawowej Niekłaniu Wielkim także wykonano ze środków własnych, 

bez pozyskania środków zewnętrznych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej podziękował wszystkim sołtysom, którzy 

zrezygnowali z funduszu sołeckiego na rzecz docieplenia budynku Publicznej Szkoły 

Podstawowej Niekłaniu Wielkim. Powiedział, że gmina od kilku lat prosi  

o wykonanie ul. Szkolnej w Niekłaniu Wielkim, jednak bez rezultatów. Przypomniał,  

że  w 2017 roku przy wykonywaniu ul. Kieleckiej w Odrowążu Starosta Konecki zapewniał, 

że oszczędności poprzetargowe zostaną przeznaczone na w wykonanie projektu przebudowy 

tejże drogi. Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że gmina odnosi sukcesy a jednym z 

nich jest niewątpliwie wybudowana przy dofinansowaniu z zewnątrz oczyszczalnia ścieków, 

z której będzie korzystać nie tylko miasto, czy przebudowa drogi  

na ul. Kieleckiej w Odrowążu. Poinformował, że pojawiła się także możliwość budowy nitki 

kanalizacji sanitarnej w mieście dzięki środkom z Urzędu Marszałkowskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że nie należy więc mówić,  

że gmina nie odnosi sukcesów, bo tak nie jest  

Radny Maciej Pokusa poparł zdanie przedmówcy i podziękował radnym powiatu 

koneckiego za przybycie na obrady sesji. Podkreślił, że większość miejscowości w gminie 

Stąporków jest położona przy drogach powiatowych i dlatego obecność radnych 

powiatowych jest tak bardzo ważna dla sołtysów i radnych reprezentujących tereny wiejskie. 

W kwestii problemu zniszczonej ul. Szkolnej w Niekłaniu Wielkim powiedział, że trwa on od 

10 lat. Przypomniał, że przy tej drodze zlokalizowana jest szkoła i mimo tego, że w mediach 

wiele mówi się o bezpiecznej drodze do szkoły, to niestety nie dba się o bezpieczeństwo 

dzieci.  Podkreślił, że wszystkie drogi są ważne, ale są też drogi ważniejsze. W dalszej części 

wypowiedzi podziękował pani Burmistrz za wykonanie oświetlenia w miejscowości Niekłań 

Mały. 

Radny Łukasz Świerczyński odnosząc się do wypowiedzi radnego Macieja Pokusy, który 

powiedział, że są drogi ważne, ale są też ważniejsze. Przypomniał, że będąc radnym 

powiatowym zawsze reprezentował stanowisko, że to ul. Szkolna w Niekłaniu Wielkim 

powinna zostać wykonana w pierwszej kolejności, jednak po rozmowach zawsze uznawano, 

że to inne drogi powinny mieć priorytet. W imieniu mieszkańców poprosił, aby rozważyć 

wybudowanie drugiego boiska wielofunkcyjnego w Stąporkowie. Poinformował, iż wielu 

rodziców informowało, że dzieci z końca miasta muszą dojeżdżać na boisko koło gimnazjum 

a niestety tam nie zawsze jest dla nich miejsce i nie zawsze mogą z boiska skorzystać. 

Powiedział, że boisko nie musi mieć takiego standardu, jak kompleks boisk przy hali 

sportowej, ale prosi o rozważenie propozycji. Radny Łukasz Świerczyński poinformował,  

iż jego pomysłem było, aby boisko powstało przy obecnym placu zabaw, ale teren został już 

zagospodarowany. Powiedział, że za kwotę, którą zainwestowano w plac zabaw możliwe 

było wykonanie boiska.  

Radny Rady Powiatu Wiesław Skowron powiedział, że radni powiatowi nie podchodzą  

do spraw gminnych w sposób lekceważący i wszystkie uwagi oraz wnioski zgłaszane  

na sesjach Rady Miejskiej zawsze przekazywali na sesje Rady Powiatu, do Zarządu Powiatu, 

czy Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich. Podkreślił, że niestety gorzej było  

z ich realizacją. Powiedział, że radni powiatowi z terenu gminy Stąporków odbyli z panią 

Burmistrz spotkanie i przyjęli priorytety dla dróg powiatowych w gminie i jeżeli tylko znajdą 

poparcie w pozostałych radnych to np. ul. Szkolna w Niekłaniu Wielkim zostanie  wykonana,  

bo została w priorytetach ujęta. Radny Rady Powiatu Wiesław Skowron poinformował,  
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iż zapoznał się z prowizorium budżetowym powiatu na 2019 rok i niestety w jego ocenie 

sytuacja nie wygląda w sposób obiecujący, gdyż w budżecie nie ma nawet jednego zadania 

drogowego. Powiedział, że środki, które zostały w prowizorium zabezpieczone na zadania 

inwestycyjne są skromne a do wykonania ujęto drogę w Rudzie Malenieckiej, całkowicie 

finansowaną ze środków unijnych oraz odwodnienie. Radny Rady Powiatu Wiesław Skowron 

dodał, że dotychczasową praktyką Zarządu Powiatu Koneckiego było przyjmowanie 

wniosków i uwag do projektu budżetu i zapewnienie, że ostateczna odpowiedź zostanie 

udzielona po spotkaniu z władzami gminy. Podsumowując wypowiedź podkreślił, że rok 

2019 w kwestii środków finansowych zabezpieczonych na drogi powiatowe na terenie gminy 

będzie gorszy od roku 2018. 

Radna Elżbieta Kołodziej zabrała głos w sprawie dróg powiatowych na terenie gminy 

Stąporków. Poprosiła radnych powiatu koneckiego obecnych na obradach, aby przekazali 

Staroście Koneckiemu jej uwagi. Przypomniała, że kiedy w maju br. była obecna na obradach 

sesji Rady Powiatu na pytanie delegacji ze Stąporkowa dlaczego nie są składane wnioski  

na pozyskanie środków zewnętrznych na ul. Kielecką w Odrowążu padła odpowiedź,  

że wniosek napisano, ale znajduje się na przed ostatnim miejscu,  

co oznaczało, że sporządzono go w taki sposób, aby środków nie pozyskać. Radna Elżbieta 

Kołodziej poinformowała, że gdy Burmistrz Stąporkowa zaproponowała, aby przedmiotową 

drogę przekazać gminie Stąporków, by mogła wystąpić o pozyskanie środków, to ówczesny 

Starosta Konecki powiedział, że drogi nie przekaże, bo nie chce, co można było odebrać,  

jako niechęć ze strony powiatu do wykonania dalszej części drogi. Z uwagi na fakt,  

że na dzisiejszych obradach sesji dużo mówi się o ul. Kieleckiej w Odrowążu przypomniała, 

że droga wybudowana została po 12 latach oczekiwań i ciężkiej pracy wszystkich 

mieszkańców Odrowąża oraz użytkowników tej drogi. Dodała, że wybudowano tylko odcinek 

¼ całości. Radna zaproponowała, aby Starosta Konecki zobaczył jak obecnie wygląda  

ul. Kielecka, której stara, nieremontowana część jest w takim samym stanie, jak ta nowo 

wybudowana. Przypomniała, że kiedy w maju br. składała wiele uwag odnośnie nowo 

wykonanej części ul. Kieleckiej niestety, nie zostały one wzięte pod uwagę, mimo zapewnień 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych, że zostaną usunięte. Wymieniła, że prosiła m.in. o: 

zainstalowanie barierek przy rzece, wykonanie odwodnienia rowów i ich odchwaszczenie 

oraz udrożnienie kanalików burzowych, gdyż podczas deszczu woda płynie ulicą. Radna 

Elżbieta Kołodziej podkreśliła, że niestety niebawem będzie się mówić, że radni gminni o nic 

nie zabiegają, ale prawdą jest, że pomimo licznych próśb to Zarząd Powiatu Koneckiego nie 

realizuje nawet tych najmniejszych. Kończąc wypowiedź złożyła wszystkim obecnym na 

obradach sesji życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia. 

Burmistrz Stąporkowa Dorota Łukomska podziękowała radnym za jednogłośne 

uchwalenie budżetu gminy Stąporków na 2019 rok, w którym ujęto inwestycje za kwotę  

w wysokości 9 mln 800 tys. zł. Poinformowała, że gmina otrzyma dodatkowe 3,5 mln zł  

na termomodernizację Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1, budynku byłego gimnazjum   

w Stąporkowie i budynku Ośrodka Zdrowia w Niekłaniu Wielkim. Burmistrz Stąporkowa 

powiedziała, że w styczniu 2019 roku gmina złoży wniosek na kanalizację sanitarną  

w aglomeracji Stąporków, której koszt wyniesie 8 mln zł. Poinformowała, że dwa odcinki nie 

wpisują się w aglomerację i dlatego gmina wykona je ze środków własnych za kwotę  

3,5 mln zł. Powiedziała, że nie zgadza się z twierdzeniem, że w roku następującym  

po wyborach wydaje się na inwestycje niewiele, bo w sytuacji, gdy uda się pozyskać środki 

na kanalizację sanitarną to w gminie Stąporków w 2019 roku na inwestycje wydatkowane 

zostanie ok. 20 mln. zł. Burmistrz Stąporkowa zaapelowała do radnych  

i poprosiła o współpracę oraz o dokonywanie ustaleń na posiedzeniach komisji. 

Przypomniała, że w swoim biuletynie wyborczym zawarła propozycje zadań, a ich realizacja 

będzie możliwa dzięki zachowaniu spokoju i rozsądku. Powiedziała, że wykazuje chęć do 
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współpracy i prosi o  wspólne ponoszenie odpowiedzialności za przyszłość gminy Stąporków. 

Burmistrz Stąporkowa w kwestii pozyskiwania środków unijnych poprosiła radnego Edwarda 

Mazura o przygotowanie zestawienia, na które inwestycje gmina nie przygotowała wniosków 

o pozyskanie środków zewnętrznych. Zapewniła, że wnioski złożono na wszystkie nabory,  

w których kryteria wpisywała się gmina Stąporków. Powiedziała, że za rządów poprzedniego 

Zarządu Marszałkowskiego gmina nie wpisywała się w kryteria, jakie postawiono przed 

gminami i nie mogła złożyć wniosku np. na kanalizację, co obecnie uległo zmianie, gdyż 

obecny Zarząd usunął zapis dyskryminujący niektóre gminy. Burmistrz Stąporkowa 

poinformowała, że nie złożono tylko wniosku na budowę zbiornika wodnego, gdyż w gminie 

Stąporków zlokalizowane są zbiorniki. Kończąc wypowiedź złożyła wszystkim życzenia 

świąteczne i noworoczne. 

Radny Jacek Trudnos powiedział, że nie rozumie dlaczego kwestia budowy placów zabaw 

w małych miejscowościach jest uważana za zły pomysł na inwestycję a budowa boiska 

wielofunkcyjnego w mieście to pomysł dobry. Poprosił, aby nie dzielić dzieci i mieszkańców 

na lepszych, mieszkających w mieście i gorszych, mieszkających na wsi. Dodał, że budowa 

placów zabaw przyniesie korzyść przede wszystkim dzieciom. Radny Jacek Trudnos poprosił, 

aby nie zapominać o małych miejscowościach takich jak np. Grzybów. 

Radna Powiatu Koneckiego Lilla Brożyna w imieniu własnym oraz radnego Wiesława 

Skowrona poprosiła o przygotowanie petycji zawierającej problemy nurtujące społeczność 

lokalną, która zostanie przedstawiona na sesji Rady Powiatu. Kończąc wypowiedź złożyła 

życzenia świąteczne i noworoczne. 

Sołtys Wąglowa Zofia Sidor podziękowała pani Burmistrz za wykonanie drogi gminnej  

w miejscowości Wąglów i poprosiła o wsparcie w kwestii wykonania drogi powiatowej. Pani 

sołtys złożyła wszystkim życzenia z okazji nadchodzących Świąt i Nowego Roku. 

Zastępca Burmistrza Anna Pisarczyk poinformowała, iż przeprowadzone zostały rozmowy 

negocjacyjne z firmami odbierającymi odpady komunalne, na których podjęto wiążące 

ustalenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu radnych Rady Miejskiej podziękował pani 

Annie Pisarczyk, Zastępcy Burmistrza, która kończy pracę w gminie Stąporków za dobrą 

współpracę. 

Burmistrz Stąporkowa także podziękowała pani Annie Pisarczyk za owocną współpracę 

życząc wspaniałej kariery. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z tym, iż V sesja była ostatnią przed 

zbliżającymi się Świętami Bożego Narodzenia i nadchodzącym Nowym Rokiem w imieniu 

radnych Rady Miejskiej złożył wszystkim najserdeczniejsze życzenia dużo, zdrowia, spokoju 

i wszelkiej pomyślności. 

Ad.pkt.8.Zamknięcie obrad sesji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady V 

sesji Rady Miejskiej dziękując za udział w obradach. 
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